

**Traditional**



OLDER PERSONS' HOUSING INFORMATION  
AND SUPPORT SERVICE

**Home at Last** is a free information, advice and referral service for older people who need help to find a permanent housing solution.

**Home at Last**（終於到了家）為那些需要幫助解決長期住房問題的老年人提供免費資訊、諮詢和轉介服務。

**Home at Last** services aim to ensure you have secure and affordable housing that will help you to maintain your independence as you get older.

**Home at Last** 的服務宗旨是確保您有穩定的經濟住房，這將有助於維持您老年生活的獨立性。

**Home at Last** works with older people living in a variety of housing situations. We can provide information on housing options that are appropriate to your changing needs as you age.

**Home at Last** 為居住在各種住房條件下的老年人提供服務，我們提供各種住房選項資訊，以適應您隨年齡變化的需求。

Call **Home at Last** on 1300 765 178 (10am to 4pm) to talk about your housing needs or visit us at Ross House, 1<sup>st</sup> floor, 247 -251 Flinders Lane, Melbourne.

Interpreter services are available.

撥打 **Home at Last** 的電話 1300 765 178（上午 10 點到下午 4 點）商談您的住房需求或親自來 Ross House，地址：1<sup>st</sup> floor, 247 -251 Flinders Lane, Melbourne。

有翻譯服務。

1st Floor, Ross House, 247 Flinders Lane, Melbourne 3000  
Telephone 1300 765 178 Email [haag@oldertenants.org.au](mailto:haag@oldertenants.org.au)  
[www.oldertenants.org.au](http://www.oldertenants.org.au)

HOME at last is a service of Housing for the Aged Action Group Inc. and is an initiative of the Victorian Homelessness Action Plan and funded by the State and Federal Governments. ABN 80 348 538 001  
REG A0017107L Telephone 03 9654 7389 Facsimile 03 9654 3407

